
Proč jít studovat na gymnázium? 

Učitelé mi říkali, že na gymnázium nemám chodit, protože to tady bude moc 

těžké, ale přijde mi, že je to tady lehčí, protože nemáme moc domácích 

úkolů, takže mám více volného času. Taky učitelé jsou tady lepší, protože 

jsou na nás hodnější a snaží se, aby byla forma výuky co nejzábavnější a 

nejzajímavější. 
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